
     

Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde 29.03.2022  
  

Dato: 29.03.2022  

Tidspunkt: 19.00 – 21.00  
  

Sted: Mødelokale Prisme  

  

Mødeleder: Mads Skatka  

Referent: Berit Haarup 

  

  

Deltagere forældre: Rasmus B. Johnsen, formand (RBJ) * Mads Skatka, næstformand 

(MSK) * Tanja Christensen (TC) * Michael Schrader (MISC) * Kasper Løgstrup (KL) * 

Rikke Dueholm (RD) * Pernille Obel (PO)  

  

Deltagere medarbejdere: Morten Henriksen (MH), Ulla Bisgaard Kristensen (UBK)  

  

Deltagere elever:  Efter aftale deltager elever ikke på dette møde.   
  
Deltagere ledelse: Mikael Bugge Andreasen (BU), Berit Haarup, pædagogisk leder 

mellemtrinnet (BH), Jesper Schytz Larsen, administrativ leder (JSL)  

  

Gæster:   
  

Fraværende: Niklas Skovgaard Adolfsen (NSA), Daniel Alle Nielsen (DAN), Lukas 

Løgstrup Johnsen (LLJ), Sundus Ismail Issa (SII), Mads Skatka, næstformand, Michael 

Schrader (MISC) 

  

  

Dagsorden   
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, 

gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) 

eller beslutning (B)  

Tid  
Estimeret 

tid til 

punk- 
tet  

Referat  
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af 

evt. ansvarlig, kommunikation og evt. deadline.  

1) Velkomst  

a) Godkendelse af dagsorden (B)  

(RBJ)  
  

5  

  
Pkt. 1a. Nærværende dagsorden godkendt. Der er ikke ændringer til dagsordenen i 

forhold til tidligere udmeldt.   

  

  

2) Skolens arbejde  
a) Info om skolen (herunder skolepatrulje) 

(OD) (BU)  

b) Timefordeling – opsummering og 

beslutning (DB) (BU)  

c) Information om proces i A-klasserne 

  
Medsendt materiale:  

•   

50 Ad. 2.a 

I øjeblikket arbejdes der med følgende områder på skoleområdet:  

• Situationen i Ukraine gør, at vi forventer at få ukrainske børn på skolen. 

Hvor mange og hvornår er fortsat uvis. Vi arbejder med at elevrådet 

skal have en bod til skolefesten, hvor der kan indleveres skoletasker 
mm. til de ukrainske børn.  

• Lige nu kan vi mærke at influenzaen har afløst Corona. Det mærkes på 

affolkede klasser og sygdom i personalegruppen.  

• Vi afholder skolefest for 0. – 6. klasse torsdag den 7. marts, som også er 

afslutning på vores emneuge, hvor teamet er ”teknologi”. 7. 
årgangslærerne er på besøg på Mercantec i to dage i emneugen, hvor 7. 

årgang bliver undervist af lærerstuderende fra Skive Seminarium. 

• Årsplanlægning. I næste uge går vi i gang med fagfordelingen både i 

ASF og i almenområdet.  

• I ASF er vi godt på vej med at lave beskrivelse af A-klasserne, som 

også vil blive lagt på hjemmesiden.  

• Vedr. byggeriet og erstatning af pavillonerne i A-klasserne, vil der 

komme en afklaring i april.  

• Der har været evaluering af Alfa-klasserne, som danner afsat for 

kommende indsatser. Evalueringsprocessen fortsætter de kommende to 

år.  

• Kvalitetssamtaler – der er lavet en foranalyse ud fra bl.a. de nationale 

trivselsmålinger, elevernes fritidsaktiviteter, fraværsdata og 

informationer fra sundhedsplejersken vedr. elevernes vægt. Ud fra de 

tal, skal skolen lave indsatser, som munder ud i en kvalitetssamtale 
mellem ledelsen og skoleforvaltningen.  

• Skolestrukturen. Forhåbentligt kommer der en endelig udmelding den 

16.11. 2022 efter byrådsmødet.  

 

Ad. 2.b 
Timefordelingsplanen 

Bugge fremlagde fordele og ulemper ved at gå fra 60 minutter til 45 minutters 

lektioner.  
Medarbejderrepræsentanterne fortalt om, at den brugerundersøgelse der er blevet 

foretaget blandt det pædagogiske personale, ikke peger i en klar retning.  

Bestyrelsen har godkendt, at der fortsættes med 45 minutters lektionslængde.  
 



I A-klasserne tilbydes alle fagene, men i tilpasset niveau. Vi tilbyder fag i 
fagblokke (kultur- og naturfag). Der er prioriteret med 5 lektioner pr. årgang til 

socialfag. Alt UUV er konverteret til 2 voksentimer.  

 
 

 

3) Bestyrelsens arbejde  
a) Godkendelse budget 2022 (DB)  

(JSL)  
b) Valg til bestyrelsen – opsamling fra 

valgmøde og drøftelse proces (ODB) 

(BU)  

c) Status skolestruktur – procesplan og 

bestyrelsens strategi (ODB) (RBJ) 

  

  
Medsendt materiale:  

•   

60  Ad. 3.a 

Budgettet er godkendt under forudsætning af ekstra indregnet buffer konkretiseres 
og anvendes.  

 

Ad. 3.b 
Der har været valgmøde i dag, hvor der mødte 4 evt. kandidater op.  

Derudover er der flere, der pr. mail, som har forespurgt til opgaven.  

Der skal meldes ind til Bugge fra kandidaterne senest på fredag, den 1. april.  
Oplægget fra valgmødet sender Bugge ud til alle forældre på Vestervang Skole.  

Den nye skolebestyrelse tiltræder 1. august 2023.  

4) Trivsel på skolen  

  
Medsendt materiale:  

0   Da tiden var fremskreden, så er punktet udsat.  

5) Orientering og meddelelser  

 

Medsendt materiale:  

    

0   Da tiden var fremskreden, så er punktet udsat. 

    

6) Eventuelt (O) (RBJ)  

  

5    Da tiden var fremskreden, så er punktet udsat. 

7) Godkendelse af referat (B) (BH)  

  

0  Referatet af dagens møde er gennemgået og godkendt af alle tilstedeværende.   

  

RBJ bemyndiges efterfølgende tilpasninger inden upload på hjemmeside.   

8) Lukkede sager (ODB)  

a) i/a  

0    

  

Emner til næste møde  

• Opdatering på skolepatrulje  

• Drøftelser omkring kommende 9. klasser 

• Beslutning omkring timefordeling 

• Udkast til Princip for Skole-hjem-samarbejde  

• Idéer til brug af græsareal ved A-klasserne  

• Drøftelse af Vestervang Skoles profil  

• Frivillige på Vestervang Skole  

• Gennemgang af trivselsmålinger  

    


